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Uddannelses- og Forskningsudvalget 

Folketinget 

Christiansborg 

1240 København K 

I brev af 15. maj 2024 har udvalget efter ønske fra Marlene Harpsøe (DD) stillet  

mig følgende spørgsmål: 

Spørgsmål 19    

Har ministeren planer om at forbedre ordningen med SPS-støtte og i bekræftende 

fald, hvilke planer har ministeren da? 

Svar 

 

Jeg har ikke aktuelle planer om at ændre på SPS-ordningen, men   

det er naturligvis altid formålstjenligt at overveje om de støtteordninger, herunder 

SPS-ordningen, vi har til studerende med funktionsnedsættelser, er indrettet på 

den mest hensigtsmæssige måde. Dette ikke mindst i lyset af det stigende antal 

studerende med funktionsnedsættelser, der søger om og modtager SPS.  

 

Som også drøftet på åbent samråd i Uddannelses- og Forskningsudvalget den 16. 

januar 2024 er det i forhold til SPS-ordningen selvfølgelig vigtigt, at den fortsat er 

indrettet på en sådan måde, at den virker efter hensigten og afhjælper de barrie-

rer, som de studerende oplever i forbindelse med deres uddannelse på grund af 

deres funktionsnedsættelse på lige fod med øvrige studerende.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Christina Egelund 

21. maj 2024 
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